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Kaupunginvaltuusto 04.02.2019 § 10

Valtuutettu Eero Latvala luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan
10 val tuu te tun allekirjoittaman aloitekirjelmän:

"Keskustelu Suovuoren kartanon ympärillä on käynyt vilk kaa-
na viimeisten kuukausien aikana. Esperi Care Oy:n tapaus
osoit ti, miten haastavaa tälle omakoti- ja rivitaloasuntojen ym-
pä röi mäl le kartanoalueelle on tuoda tunteita herättävää yri tys-
toi min taa. Olemme myös saaneet huomata, että kar ta non
alueella sijaitsevat ja pitkään myynnissä olleet ra ken nuk set
eivät ole käyneet kaupaksi ja lahoavat käsiin.

Miten Suovuoren kartanon aluetta tulisi jatkossa kehittää?

Yhden vastauksen kysymykseen antoi aikaisempi kau pun gin-
val tuus to hyväksyessään 5.9.2011 Suovuoren kartanon ase-
ma kaa van muutoksen. Kaavamuutoksen tarkoituksena oli
tuol loin ratsastuskeskustoiminnalta vapautuneen maa-alueen
ke hit tä mi nen Pohjois-Naantalin tärkeimpänä virkistys- ja ul-
koi lu pal ve lui den alueena.

Tällä hetkellä kartanon lähimaastossa kulkevat Naantalin ja
eh kä pä lähiseudun eniten käytetyt kuntoradat ja hiihtoladut.
Toi saal ta nyt tyhjillään seisovat kartanon rakennukset ja pi-
ha-alue tarjoaisivat hienoja mahdollisuuksia alueen ke hit tä mi-
sek si todelliseksi virkistys- ja ulkoliikuntakeskukseksi.

Rakennusten kunnostaminen vaatii toki investointeja, mutta
vuok raa mal la tilat esimerkiksi paikallisten yhdistysten ja seu-
ro jen käyttöön, voitaisiin alueelle kehittää esimerkiksi suksi- ja
luistinvuokrausta sekä kahvilatoimintaa. Näille palveluille löy-
tyi si varmasti kysyntää niin lähistön päiväkodeista, ala- ja ylä-
kou luis ta kuin virkistystä kaipaavien kuntalaisten kes kuu des-
ta.

Suovuoren kartanon alueen kehittämisessä tulee ottaa huo-
mi oon erityisesti kunnan ulkoliikuntapaikoista vastaavan hen-
ki lö kun nan asiantuntemus sekä osallistaa myös kuntalaiset
ke hit tä mis työ hön esimerkiksi kyselyn muodossa.

Toteutuessaan Suovuoren virkistys- ja ulkoliikuntakeskus toi-
mi si merkittävänä kuntalaisten terveyden ja toimintakyvyn yl-



lä pi tä jä nä, mikä vähentäisi tulevaisuudessa terveydenhuollon
ku lu ja. Samalla se nostaisi Naantalin imagoa entistä hou kut-
te le vam pa na muuttokuntana.

Me allekirjoittaneet esitämme, että Naantali selvittää Suo vuo-
ren kartanon rakennusten ja alueen kehittämistä virkistys- ja
ul ko lii kun ta kes kuk sek si."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.
Kaupunginhallitus 11.02.2019 § 53

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen kulttuuri- ja va-
paa-ai ka lau ta kun nal le sekä tekniselle lautakunnalle val mis tel-
ta vak si ja mahdollisia toi men pi tei tä varten.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.
Tekninen lautakunta 18.12.2019 § 122

Yhdyskuntatekniikan päällikkö Mika Hirvi 3.12.2019:

Vuoden 2020 talousarviossa on kunnallistekniikan investointiosassa va rat tu
30 000 euron määräraha kohteelle Suovuoren liikunta-alueen ke hit tä mi-
nen. Tarkoituksena on laatia kehittämissuunnitelma, jossa ideoidaan ja ar-
vioi daan Suovuoren alueen kehittämistä keskeisenä virkistys- ja ul koi lu pal-
ve lui den alueena. Kehittämissuunnitelma laaditaan yhdyskuntatekniikan lii-
kun ta paik ko jen, maankäytön, tilalaitoksen ja kulttuuri- ja va paa-ai ka toi men
yhteishankkeena.

TEKNINEN JOHTAJA:

Tekninen lautakunta antaa kaupunginhallitukselle ja edelleen
kau pun gin val tuus tol le selostusosan mukaisen vastauksen
Ee ro Latvalan ym. valtuustoaloitteeseen.

TEKNINEN LAUTAKUNTA:

Teknisen johtajan ehdotus hyväksyttiin.


